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(Concept) Verslag ALGEMEEN BESTUUR 
__________________________________________________________________________ 

 
Datum : Woensdag 3 april 2024 
Tijdstip : 19.30 – 20.30 uur 
Locatie : Hendrik Ido Ambacht, Ambachtkamer 
Aanwezig : J. van Dongen (vz), P. Meij, R. Polder, J. Oelfke, L. van der Linden, A. 
   van Gemerden, M. Dirks, L. Heezen, P. Libregts, R. Bol, F. van der 
   Meer (SBB), R. van Keulen (secretaris) 

Kim Verleijsdonk (geen stemrecht) 
Berichten kunt u richten aan Rick van Keulen (bestuurssecretaris NRIJ). Bereikbaar op  

06-11297367 of via r.vankeulen@staatsbosbeheer.nl  
 

 
1. Opening 

Mevr. Van Dongen opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er is 
quorum. 
Agenda is akkoord, geen aanvullingen.  

 
2. Ingekomen en uitgaande stukken en mededelingen 

2.1. Ingekomen brief: Collegebrief aan NRIJ, raadsvoorstel voornemen tot uittreding 
2.2. Ingekomen brief: Raadsbrief aan NRIJ, raadsvoorstel voornemen tot uittreding 
De heer Bol vraagt of er reeds een antwoord gereed is gezien de lange doorlooptijd 
tussen het ontvangen van de brief en dit moment. Mevr. Van Dongen geeft aan dat er 
een brief in de maak is en geeft aan dat het antwoord naar verwachting het 
eerstvolgende DB gereed is. Tevens geeft zij aan dat ze benieuwd is naar welke 
stappen de gemeente Barendrecht inmiddels zelf heeft gezet.  
De heer Van der Linden vraagt naar een uittreedprotocol. Dit staat genoemd in de GR 
en zou wellicht gebruikt kunnen zijn bij de uittreding van de gemeente Rotterdam en 
de Provincie destijds. Dhr. Van Keulen geeft aan dit te onderzoeken.  
De heer Van der Linden geeft aan in het DB van 27 maart jl., te hebben aangegeven 
dat de wens is om het voornemen van uittreden in de geest van de nieuwe GR te 
behandelen. Hij geeft aan reeds te hebben geconcludeerd dat er hiervoor in het DB 
geen meerderheid is.   
   

3. Vaststellen besluitenlijsten 
3.1. Besluitenlijst 13 december 2023  

Dhr. Bol vraagt naar aanleiding van, de laatste stand van zaken rondom de 
nieuwbouwplannen van Maasoeverspoorweg te Barendrecht. Dhr. Van Keulen 
kan melden dat er onverwacht (eerder gemeld dat het verzoek onderop de stapel 
bij het RVB ligt) toch een veldbezoek heeft plaatsgevonden door het RVB. Het RVB 
behartigd de situatie voor Rijkswaterstaat. Deze organisatie moet akkoord gaan 
met het verzoek de grond in eigendom over te doen of minimaal het deel dat 
wenselijk is om nieuwbouw te kunnen plegen in langdurig gebruik te geven. De 
medewerkers van het RVB zijn enthousiast. Het is nu afwachten hoe dit proces 
loopt. 
Met dank voor het verslag vastgesteld. 

 
4. Bestuursvoordrachten  

4.1. Voordracht Uitbreiding erfpacht Koedood 
Akkoord 

4.2. Pilot aanpak zwerfafval Oude Maasgebied  
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Subsidie is door de PZH beschikt. 
Akkoord 

4.3. Wijziging gemeenschappelijke regeling 
Akkoord, onder punt 8, verdere procedure staat nog de mogelijkheid tot 
zienswijze, dit is niet juist en wordt verwijderd. De WGR dient nu te worden 
vastgesteld door de deelnemende gemeenten. Dhr. Van Keulen levert bij het 
aanbieden aan de ambtenaren voor de vaststellingsprocedure ook een concept 
college en raadsbesluit aan zodat deze eenduidig kan worden vastgesteld.  

 
5. Rondvraag en sluiting 

De heer Bol, naar aanleiding van de recente situatie waarin de gemeente Barendrecht 
de kaders voor de plaatsing windturbines heeft vastgesteld naar de termijn 
waarbinnen de ontwikkelaar gaat ontwikkelen. Er is duidelijk geworden dat de 
ontwikkelaar niet uit de voeten met de gestelde kaders. Mevr Oelfke vraagt naar de 
kaders, dit zijn onder andere gezondheidsklachten, geluid. Er is naar voren gekomen 
dat de kaders maar ruimte bieden voor twee windturbines van max 180m hoogte.   
De heer Bol vraagt of het NRIJ iets vernomen heeft van de ontwikkelaar, dit is niet het 
geval.  
De heer Van der Linden vraagt wat de gevolgen, consequenties zijn omtrent de 
inkomsten vanuit de tender en waar deze qua verdeling terecht komt. Hierop kan niet 
direct worden geantwoord, deze wordt als technische vraag meegenomen en 
schriftelijke beantwoording per e-mail volgt.   
Ter tafel komt dat er een bestuursovereenkomst is tussen de gemeente Barendrecht 
en de Provincie Zuid Holland.  
 
Mevr. Van Dongen meldt dat er volgende week in een commissievergadering bij de 
gemeente Zwijndrecht het NRIJ uitgebreid aan bod komt. 

 


